
Referat skolebestyrelsesmøde - Mandag den 17. maj 2021 
 

Mødet afholdes via Teams 

 

Mødeleder: Rikke 

Afbud: Philip 

 

Punkt Handling Indhold Referat Ansvar 

SB 
59 

Beslutning Godkendelse af referat Referat godkendt. Bemærk ny 

version, hvor det er Henning der 

træder ind i SB. 

Rikke 

SB 
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Beslutning Godkendelse af dagsorden Lille ændring til punkt 62 v. BD.  

Godkendt 

Rikke 
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Orientering Nyt fra skoleledelsen: 

• Genåbning 100% 

• Status lejrskoler / ture 

• Præcisering - “virtuel 
madkundskab” 

• Faglige fordybelsesdage  

Betina fortæller om den yderligere 

genåbning. Alt er forløbet 

planmæssigt. Dejligt at alle elever er 

tilbage.  

Igen hærværk med spraymaling 4-5 

steder på skolens ydermure. 

Overdækket skur med bordbænke-

sæt bag musikhuset er nu fjernet.  

Alle årgange er i gang med at 

planlægge anvendelsen af nationale 

trivselsmidler. Disse skal anvendes 

inden sommerferien.  

Kommende 4. og 9. årg. vil forsøges 

kompenseret i kommende skoleår for 

den manglende lejrtur – paradislejr 

og forhåbentligt en tur til København 

for de ældste elever. Vigtigt med en 

orientering til forældrene. Børne- 

Ungeudvalget har netop godkendt, 

at sparede midler sendes retur til 

skolerne. Denne tildeling skal især 

dække disse udgifter.  

Udgifter til madkundskab 

(obligatorisk valgfag på 8. årg.) 

forsøges holdes nede på et minimum 

– der arbejdes altid med indkøb på 

tilbud eller en god pris.  

Jane gennemgår faglige 

fordybelsesdage med 

målformuleringer, som skal 

implementeres i kommende skoleår. 

Der har i dette skoleår faglige 

fordybelsesdage i overbygningen. 

Disse skal fremover også være i 

indskolingen og på mellemtrinnet.  

Betina - 
Jane 



SB 
62 

Drøftelse 
og 
indstilling 

Ansøge om at reducere 
skoledagens længde: 

• § 16 d for 4.-9. årg. (2 
lektioners reduktion 
ugentligt) 

• § 16 d stk. 2 for 7. årg. 
(2 lektioner ugentligt i 
forbindelse med 
konfirmationsforberedels
e) 

Betina gennemgår processen som i 

år er bagvendt, da drøftelsen først 

kommer med medarbejderne efter 

SB-mødet.  

Der har været 2-voksen timer på alle 

årgange i år – med fokus på bl.a. 

holddeling, trivselsarbejde (herunder 

elevsamtaler) og co-teaching. Der 

har været en intern evaluering af 2-

voksen-timerne. Erfaringerne er 

præget af hjemmeundervisningen.  

I indskolingen er det pædagoger, 

som er med som 2-voksen. 

Afkortning af skoledagens længde er 

ikke gældende for indskolingen, da 

de i forvejen er nedsat i timetallet.  

2-voksen-timerne er en del af vores 

projekt ’Alle skal med’ og 

kvalificeringen af disse timer 

kommer også til at være et 

pædagogisk indsatsområde i 

kommende skoleår med et særligt 

fokus på co-teaching.  

Skolebestyrelsen bakker op om 

ansøgningen om afkortning af 

skoledagens længde for 4.-9. klasse, 

samt §16 d, stk 2 med 

konfirmationsforberedelse som en 

del af skoledagen for 7. årg.  

Betina 
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Drøftelse Skolebestyrelsens årshjul 

• Ideer fra E-kurset 

• Ramme for tilsyn 
https://www.retsinformation.dk/eli
/lta/2019/823#P77  

 

 

• Skolebestyrelsens 
principper - hvad har vi / 
mangler? 

 
https://www.uvm.dk/folkeskolen/
organisering-og-ledelse/skolens-
ledelse/skolebestyrelsen 

 
Fra hjemmesiden: 

• Undervisningens 
organisering (skal 
revideres) 

• Princip for skole-hjem-
samarbejdet (skal 
revideres) 

 
Mangler: 

Rikke gennemgår en oversigt over 

skolens principper – dem vi har og 

dem, som vi mangler.  

 

Betina undersøger, hvorvidt der 

fortsat er et krav om et forpligtende 

samarbejde med Bryrup Skole. 

Princippet for samarbejdet skal 

justeres efterfølgende.  

 

Betina opfordrer til et princip 

omkring det internationale 

samarbejde.  

 

Drøftelse af principper, rækkefølge 

for udarbejdelse og arbejdet med 

principperne i praksis. Vigtigt med 

tilsyn af principper. 

 

Rikke gennemgår oversigt over 

skolebestyrelsens fokusområder – et 

overblik som kan ligge til grund for 

udarbejdelse af årshjulet. 

Rikke 

https://www.retsinformation.dk/eli/lta/2019/823#P77
https://www.retsinformation.dk/eli/lta/2019/823#P77
https://www.uvm.dk/folkeskolen/organisering-og-ledelse/skolens-ledelse/skolebestyrelsen
https://www.uvm.dk/folkeskolen/organisering-og-ledelse/skolens-ledelse/skolebestyrelsen
https://www.uvm.dk/folkeskolen/organisering-og-ledelse/skolens-ledelse/skolebestyrelsen


• Princip for: Underretning 
af hjemmene om 
elevernes udbytte 

• Princip for: Arbejdets 
fordeling mellem lærerne 

• Princip for: 
Fællesarrangementer for 
elever i skoletiden 

• Princip for: 
Lejrskoleophold, 
udsendelse i praktik og 
lign. 

• Princip for: 
Økonomiudvalg  

Fokusområder er bl.a. hentet fra 

tidligere referater.  

Årshjulet skal være rammesættende 

for arbejdet med skolens principper 

og være koblingen til drøftelser og 

evalueringer i medarbejdergruppen.  

 

Formanden, næstformanden og 

skoleleder går videre med det fælles 

overblik.  

 

Betina sender udkast til princip for 

økonomiudvalget.  

 

De gennemgået bilag sendes ud som 

bilag til næste SB-møde. 

  
Pause 
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Beslutning Bestyrelsens dag - forslag: 

• 2. oktober 2021 eller 30. 
oktober 2021 

Den 2. oktober er besluttet.  Rikke 
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Drøftelse - 
beslutning 

Skolebestyrelsens årsberetning Betina undersøger muligheden for at 

anvende billeder af eleverne i en 

video.  

 

Mulige emner: 

Ansættelser  

Forældretilfredshedsundersøgelsen  

Rikke 
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Orientering Evt. Ansættelser af nye lærere: der er ca. 

50 ansøgere. Der udvælges på 

torsdag. Der er endnu ikke 

musiklærere i ansøgerfeltet. Der blev 

afholdt både fysisk og online 

rundvisning med god succes.  

 

Der er åbnet op for foreningslivet 

udendørs – pt. kun fodbold. Alle 

lokale foreninger forventer at være i 

gang efter sommerferien.  

 

Vi forventer fysiske 

skolebestyrelsesmøder efter 

sommerferien.  

 

Der forventes at afholde Vild Dans 

på 6. årg. lige op til sommerferien – 

dog kun med opvisning for egne 

forældre adskilt mellem de to 

klasser.  

Rikke 

 


